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Oslo Skikrets
Protokoll fra Styremøte 7/2024

Sted: NSF Ullevål stadion

Dato: 15. oktober 2024, 17:30

Deltakere: Tommy Rovelstad (daglig leder), Ingrid Magritt Heggebø Lutnæs (styrets leder), Linda Vist
(styrets nestleder), Carlo Brömel (styremedlem), Finn Espen Sælleg (styremedlem), Hege
Margrethe Furfjord (styremedlem), Karianne Løken (styremedlem), Mette Sannes
(styremedlem), Morten V Eriksen (styremedlem), Christine Fossaa Utne (varamedlem) og
Tobias Torrissen (varamedlem)

Deltok ikke: Geir Olsen (styremedlem) og Kristian Kjelman (styremedlem)

Møteleder: Ingrid Magritt Heggebø Lutnæs

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda  (1 min)

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte  (1 min)

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.
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3. Høringsforslag til justeringer i tilskudd til nasjonalanlegg og til idrettsanlegg for internasjonale
mesterskap  (15 min)

Det er en bekymring om at Holmenkollen faller ut som nasjonal anlegg.
Vil gå utover breddeidretten. 
Med støtte fra staten så settes det krav til at det legges til rette for idretten i anleggene og breddeidretten, dette
kan falle bort vis en slik støtte med krav forsvinner.

NSF ønsker at Oslo skikrets kommer med sitt eget høringssvar til saken, fristen er 4 desember.

Koble på NHO idrett for bistand, dialog og hjelp til å utforme et høringssvar. 

Styret er enige om at Oslo Skikrets kommer med eget høringssvar, Hege tar ansvar for å koordinere.
Saken tas opp igjen og et utkast legges frem på neste styremøte. Frist for å ha klart en utkast er 18 november.

Med at tilskudd til nasjonalanlegg faller bort eller endres er styret i Oslo også bekymret for

anleggene Kvitfjell/Hafjell. Dette er anlegg utenfor Oslo skikrets men problemet er likevel tilstede ettersom det er

anlegg som alle alpinklubber i Oslo Skikrets benytter som treningsarena, i tillegg til at det arrangeres WC-renn

og FIS-renn der. Det er er en bekymring for utvikling og tilstand på anlegg over tid dersom det ikke lenger skal

være nasjonale anlegg.

Oppfølgingssak

Beskrivelse:

Det er en bekymring om at Holmenkollen faller ut som nasjonal anlegg. Vil gå utover breddeidretten. Med støtte

fra staten så settes det krav til at det legges til rette for idretten i anleggene og breddeidretten, dette kan falle

bort vis en slik støtte med krav forsvinner. NSF ønsker at Oslo skikrets kommer med sitt eget høringssvar til

saken, fristen er 4 desember. Koble på NHO idrett for bistand, dialog og hjelp til å utforme et høringssvar. Styret

er enige om at Oslo Skikrets kommer med eget høringssvar, Hege tar ansvar for å koordinere. Saken tas opp

igjen og et utkast legges frem på neste styremøte. Frist for å ha klart en utkast er 18 november.

Ansvarlig for oppfølging:

Hege Margrethe Furfjord

Oppfølgingsdato:

26. nov. 2024

4. Følge opp hytta og kontrakten for en evt oppsigelse.  (15 min)

Styret ser leietakers argumenter og utgifter for rehab av hytta tas av egenkapitalen til kretsen.
Fortsetter leieavtalen med Oslo kommune som tidligere. 

5. Økonomi  (5 min)

Ingen kommentarer
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6. Fordeling av deltakeravgift mellom grenene  (30 min)

Beholde fordelingen slik den står i dag men legge inn en kolonne som tar hensyn til aktivitet i gren.

Det må utarbeides en modell som er rettferdig for alle grenene, Linda og evt Geir ser på mulig forslag frem til
neste styremøte.

Oppfølgingssak

Beskrivelse:

Beholde fordelingen slik den står i dag men legge inn en kolonne som tar hensyn til aktivitet i gren. Det må

utarbeides en modell som er rettferdig for alle grenene, Linda og evt Geir ser på mulig forslag frem til neste

styremøte.

Ansvarlig for oppfølging:

Linda Vist

Oppfølgingsdato:

26. nov. 2024

7. Oslo SkikretsTing 2025  (5 min)

Administrasjonen tar kontakt med kontrollkomiteen og valgkomiteen sentralt
Grenene tar kontakt med sine valgkomiteer
Grenene må huske å ta vårmøtene i forkant av Skikretstinget
Forslag med alternativer for kretsens hedring til neste styremøte ved Mette

Det ble fattet følgende vedtak:

Vedtas at Rustad klubbhus brukes til Skikretstinget
Vedtas at Dato for Skikretstinget blir i uke 21 - avsjekke når klubbhuset er ledig

Oppfølgingssak

Beskrivelse:

Forslag med alternativer for kretsens hedring til neste styremøte ved Mette. Frist for levering av nytt alternativ er

18.11.24 (i uke før styremøte)

Ansvarlig for oppfølging:

Mette Sannes

Oppfølgingsdato:

26. nov. 2024

8. Info fra styreleder  (15 min)

Ingrid gikk gjennom det som var presentert i styringsmøte for

Organisasjonsutvalget.

9. TD honorar  (10 min)

Langrenn velger å gå bort i fra TD honorar, TD lisens får alle TDer
Reisegodgjørelse blir gitt i alle grener
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10. Skilisens  (15 min)

Alpint skal ha dette oppe som egen sak til høstmøte alpint.
Stilles spørsmål til om dette er gjort på riktig måte
Se på alders forskjell og om 13 åringer skal betale det samme som en jr og senior utøver

Bør gi tydelig beskjed om at man heller bør jobbe mer skadeforebyggende for å unngå skader

11. Status komiteer og grener  (55 min)

Grenene informerte om høst aktiviteten i deres grener.
Komiteene informerte om sine aktiviteter.

Tobias informerte om presentasjonen han skal holde hos Oslo kommune 16 oktober i forbindelse med
høringsuttalelsen til Oslo kommunes behovsplan for idretten.

12. 12.1 AlleMed på Skirenn  (5 min)

Administrasjonen sender ut info rundt søknaden

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

15. oktober 2024

Ingrid Magritt Heggebø Lutnæs

65f95f68a13235585318dffb

Linda Vist

65f9604ea13235585318e53e

Carlo Brömel

666abe632ebbab5e9c58a15d

Finn Espen Sælleg

666abdd56233aa5e5f1490ba
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Hege Margrethe Furfjord

666abe3a6233aa5e5f14924c

Karianne Løken

666abd0b62cb725e476a697f

Mette Sannes

666abd9caf175a5e84a61b95

Morten V Eriksen

5eeb2da03a104713ac0aedaf

Christine Fossaa Utne

666abeb98cd1195e90d37afc

Tobias Torrissen

65bb5d9da04e13952c4edd24



65f033d003f603ecec43dc87

 Tommy Rovelstad

Tommy Rovelstad

2024-10-21 09:29 UTC

65f033d003f603ecec43dc87
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